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Z A P I S N I K 

 
7. seje Občinskega sveta Mestne občine Koper, ki je bila v četrtek, 18. junija 2015 v 
sejni dvorani v Pretorski palači v Kopru. 
 
 
Sejo je vodil ALBERTO SCHERIANI, podžupan. 
 
 
UGOTOVITEV PRISOTNOSTI: 
 
ALBERTO SCHERIANI, podžupan je ugotovil: 
 

- da je od 33 članov Občinskega sveta prisotnih 30 članov, in sicer: 
 
Jani Bačić, Peter Bolčič, Polka Bošković, Aleš Bržan, Vilij Bržan, Milivoj Čotar, Karin Felicijan 

Glamočić, Olga Franca, Damian Fischer, Mojca Hilj Trivič, Igor Hrvatin, Ingrid Kocjančič, 

Marko Kocjančič, Milojka Lahajnar – Špacapan, Nataša Likar, Marin Marasovič, Tina 

Mojškerc, Anja Pečič, Patrik Peroša, Nevijo Pucer, Kristina Radovčić, Alberto Scheriani, 

Tomaž Slavec, Mario Steffè, Tjaša Škerlič, Marko Štrkalj, Maja Tašner Vatovec, Bojan 

Tavčar, Vlasta Vežnaver, Dragica Vrkič Kozlan.  

 
Opravičeno odsotni so bili: Danijel Cep, Darija Krkoč in Barbara Strmole. 
 
Ker je za sklepčnost Občinskega sveta potrebna prisotnost večine članov, to je 17 članov, je 
predsedujoči ugotovil, da je Občinski svet sklepčen. 
 
Na seji so bili prisotni: Sabina Mozetič, direktorica občinske uprave, vodje uradov občinske 
uprave, predstavniki Službe za odnose z javnostmi ter predstavniki Službe za občinski svet, 
novinarji in predstavniki Društva proti mučenju živali. 
 

DOLOČITEV DNEVNEGA REDA: 
 
Predlog dnevnega reda in njegove spremembe so člani Občinskega sveta prejeli. 
Predsedujoči je člane Občinskega sveta seznanil, da se naslov 2. točke glede na uskladitev 
z Občino Ankaran dopolni tako, da se glasi: 
 
»Predlog sklepa  o začasnem  financiranju  Mestne občine Koper  in Občine Ankaran v 
obdobju julij - september 2015«. 
 
Člani Občinskega sveta so prejeli tudi predlog Polke Bošković, članice Občinskega sveta, 
za razširitev predloga dnevnega reda s točko: »Zagotovitev zakonitih razmer delovanja 
Obalnega zavetišča za živali.« 
 

1 
PREDLOG 



Sabina Mozetič, direktorica občinske uprave je v imenu župana in občinske uprave podala 
mnenje k navedenemu predlogu za razširitev predloga dnevnega reda. Predloga ni podprla. 
 
Polka Bošković, članica Občinskega sveta je podala obrazložitev k predlogu za razširitev 
predloga dnevnega reda. 
 
V razpravi so sodelovali: Marin Marasovič, vodja Kluba SMC, Aleš Bržan, Tomaž Slavec, 
Polka Bošković in Olga Franca, člani Občinskega sveta. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (30 prisotnih – 19 za, 8 proti) predlog Aleša Bržana, člana 
Občinskega sveta, da se da besedo Andreji Bogataj Krivec, predsednici Obalnega 
društva proti močenju živali. 
 
Andreja Bogataj Krivec, predsednica Obalnega društva proti močenju živali je podala svoje 
stališče do obravnavane problematike. 
 
Pred glasovanjem o predlogu dnevnega reda so obrazložitev glasu podali: Polka Bošković, 
Tomaž Slavec, Olga Franca in Aleš Bržan, člani Občinskega sveta. 
 
Predstavnik predlagatelja predloga za razširitev predloga dnevnega reda ni podprl. 
 
I. 
 
Občinski svet predloga Polke Bošković, članice Občinskega sveta za razširitev 
predloga dnevnega reda s točko »Zagotovitev zakonitih razmer delovanja Obalnega 
zavetišča za živali«  NI SPREJEL (30 prisotnih – 6 za, 22 proti). 
 
II. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (29 prisotnih – 24 za, 3 proti) naslednji 
 

d n e v n i   r e d : 
 
1. Potrditev zapisnika 6. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 28/5-

2015   
 

2. Predlog sklepa o začasnem financiranju Mestne občine Koper v obdobju julij – 
september 2015 
 

3. Predlog odloka o spremembi odloka o prostorskih ureditvenih pogojih »Semedela, Za 
gradom in del Žusterne« – prva obravnava s predlogom za skrajšani postopek 
 

4. Predlog odloka  o spremembi odloka o prostorskih ureditvenih pogojih Žusterna – 
prva obravnava s predlogom za skrajšani postopek 

 
5. Predlog odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o izbirni lokalni gospodarski 

javni službi »upravljanje določenih javnih parkirišč« – prva obravnava s predlogom za 
skrajšani postopek 
 

6. Predlog sklepa o pristopu Mestne občine Koper k Evropskemu združenju za 
teritorialno sodelovanje Severni Jadran in potrditvi ustanovnih dokumentov 
Konvencije ter statuta 

 
 



7. Predlogi sklepov o oprostitvi plačila nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča  za 
leto 2015 za: 
- Univerzo na Primorskem za kompleks Servitskega samostana, na naslovu 

Santorijeva ulica št. 9; 
- družbo Kemiplas d.o.o za območje proizvodnih obratov Bivij 1 in Bivij 2; 
- družbo Dom Koper d.o.o. za del nepremičnin s parc. št. 1365/7, 1365/8, 1567/20, 

1567/21, 1567/26, 1567/27 k.o. Koper 
- družbo MM FINANSIRANJE  d.o.o. za območje dela planske celote  KC- 52. 

 
8. Predlogi Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja (UMAKNJENA) 

 
9. Vprašanja, pobude in odgovori članom Občinskega sveta 

 
  

Ad 1 
 

POTRDITEV ZAPISNIKA 6. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA MESTNE OBČINE 
KOPER Z DNE 28/5-2015 

 
Predlog zapisnika so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
V razpravi so sodelovali: Olga Franca in Polka Bošković, članici Občinskega sveta ter Breda 
Bajec, vodja Službe za Občinski svet. 
 
Občinski svet JE POTRDIL (29 prisotnih – 29 za, 0 proti) zapisnik 6. redne seje 
Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne  28. maja 2015.  
 

 
Ad 2 

 
PREDLOG SKLEPA O ZAČASNEM FINANCIRANJU MESTNE OBČINE KOPER IN 

OBČINE ANKARAN V OBDOBJU JULIJ – SEPTEMBER 2015 
 

Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za finance in gospodarstvo  
 
Gradivo je obravnaval tudi Nadzorni odbor. 
 
 
POROČEVALKA: 
 

- kot predstavnica predlagatelja 
dr. VILMA MILUNOVIČ, vodja Urada za finance in računovodstvo 

 
Razpravljal je Tomaž Slavec, član Občinskega sveta. 
 
 
Občinski svet JE SPREJEL (28 prisotnih – 27 za, 0 proti) Sklep o začasnem 
financiranju Mestne občine Koper in Občine Ankaran v obdobju julij – september 2015 
v predloženem besedilu. 
 
 



Ad 3 
 

PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBI ODLOKA O PROSTORSKIH UREDITVENIH 
POGOJIH »SEMEDELA, ZA GRADOM IN DEL ŽUSTERNE« – PRVA OBRAVNAVA S 

PREDLOGOM ZA SKRAJŠANI POSTOPEK 
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za okolje in prostor,  
- Odboru za krajevno samoupravo in  
- Statutarno-pravni komisiji 

 
 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
GEORGI BANGIEV, vodja Urada za okolje in prostor 

 
Razpravljala je Olga Franca, članica Občinskega sveta. 
 
 
Občinski svet JE SPREJEL (27 prisotnih – 25 za, 0 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
1. Sprejme se Predlog odloka o spremembi odloka o prostorskih ureditvenih 

pogojih »Semedela, Za gradom in del Žusterne« – prva obravnava.  
 

2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo.  
 
 
Glede na to, da je predlagatelj odloka predlagal, da Občinski svet takoj nadaljuje z 
drugo obravnavo, je Občinski svet SPREJEL (27 prisotnih – 26 za, 0 proti) naslednji 
 

SKLEP 
 
Na predlog predlagatelja Občinski svet takoj nadaljuje z drugo obravnavo Predloga 
odloka o spremembi odloka o prostorskih ureditvenih pogojih »Semedela, Za gradom 
in del Žusterne«. 
 
Opredelitev do podanih pripomb in predlogov v prvi obravnavi ter predstavitev predloga 
odloka za drugo obravnavo je podal Georgi Bangiev, vodja Urada za okolje in prostor. 
 
V drugi obravnavi ni razpravljal nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (29 prisotnih – 27 za, 0 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Sprejme se Odlok o spremembi odloka o prostorskih ureditvenih pogojih »Semedela, 
Za gradom in del Žusterne« v predloženem besedilu. 



Ad 4 
 

PREDLOG ODLOKA  O SPREMEMBI ODLOKA O PROSTORSKIH UREDITVENIH 
POGOJIH ŽUSTERNA – PRVA OBRAVNAVA S PREDLOGOM ZA SKRAJŠANI 

POSTOPEK 
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za okolje in prostor,  
- Odboru za krajevno samoupravo in  
- Statutarno-pravni komisiji 

 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
GEORGI BANGIEV, vodja Urada za okolje in prostor 

 
Razpravljala je Olga Franca, članica Občinskega sveta. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (28 prisotnih – 28 za, 0 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
1. Sprejme se Predlog odloka  o spremembi odloka o prostorskih ureditvenih 

pogojih Žusterna – prva obravnava. 
 

2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo.  
 
 
Glede na to, da je predlagatelj odloka predlagal, da Občinski svet takoj nadaljuje z 
drugo obravnavo, je Občinski svet SPREJEL (28 prisotnih – 28 za, 0 proti) naslednji 
 

SKLEP 
 
Na predlog predlagatelja Občinski svet takoj nadaljuje z drugo obravnavo Predloga 
odloka  o spremembi odloka o prostorskih ureditvenih pogojih Žusterna. 
 
V drugi obravnavi ni razpravljal nihče. 
 
 
Občinski svet JE SPREJEL (29 prisotnih – 29 za, 0 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Sprejme se Odlok  o spremembi odloka o prostorskih ureditvenih pogojih Žusterna v 
predloženem besedilu. 
 



Ad 5 
 

PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O IZBIRNI 
LOKALNI GOSPODARSKI JAVNI SLUŽBI »UPRAVLJANJE DOLOČENIH JAVNIH 
PARKIRIŠČ« – PRVA OBRAVNAVA S PREDLOGOM ZA SKRAJŠANI POSTOPEK 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta  prejeli. 

 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za gospodarske javne službe in promet,  
- Odboru za finance in gospodarstvo in  
- Statutarno-pravni komisiji 

 
 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
ERIK SARKIČ iz Urada za gospodarske javne službe in promet 

 
V razpravi so sodelovali: Marko Kocjančič, predstavnik Kluba članov ZL ter Olga Franca in 
Polka Bošković, članici Občinskega sveta. 
 
 
Občinski svet JE SPREJEL (29 prisotnih – 25 za, 0 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
1. Sprejme se Predlog odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o izbirni 

lokalni gospodarski javni službi »upravljanje določenih javnih parkirišč« – prva 
obravnava.  
 

2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo.  
 
 
Glede na to, da je predlagatelj odloka predlagal, da Občinski svet takoj nadaljuje z 
drugo obravnavo, je Občinski svet SPREJEL (29 prisotnih – 26 za, 0 proti) naslednji 
 

SKLEP 
 
Na predlog predlagatelja Občinski svet takoj nadaljuje z drugo obravnavo Predloga 
odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o izbirni lokalni gospodarski javni službi 
»upravljanje določenih javnih parkirišč«. 
 
Opredelitev do podanih pripomb in predlogov v prvi obravnavi ter predstavitev predloga 
odloka za drugo obravnavo je podal Erik Sarkič iz Urada za gospodarske javne službe in 
promet. 
 
V drugi obravnavi ni razpravljal nihče. 
 
 
Občinski svet JE SPREJEL (29 prisotnih – 26 za, 0 proti) naslednji 
 



 
S K L E P 

 
Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah odloka o izbirni lokalni gospodarski 
javni službi »upravljanje določenih javnih parkirišč« v predloženem besedilu. 
 
 

Ad 6 
 

PREDLOG SKLEPA O PRISTOPU MESTNE OBČINE KOPER K EVROPSKEMU 
ZDRUŽENJU ZA TERITORIALNO SODELOVANJE SEVERNI JADRAN IN POTRDITVI 

USTANOVNIH DOKUMENTOV KONVENCIJE TER STATUTA 
 

Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 

 
- Odboru za družbene dejavnosti in 
- Odboru za finance in gospodarstvo  

 
 
POROČEVALKA: 
 

- kot predstavnica predlagatelja  
IVANA ŠTRKALJ iz Urada za družbene dejavnosti in razvoj 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (28 prisotnih – 28 za, 0 proti) naslednji 
 

S  K  L  E  P 
 

Sprejme se Sklep o pristopu Mestne občine Koper k Evropskemu združenju za 
teritorialno sodelovanje Severni Jadran in potrditvi ustanovnih dokumentov 
Konvencije ter statuta v predloženem besedilu. 

 
 

Ad 7 
 

PREDLOGI SKLEPOV O OPROSTITVI PLAČILA NADOMESTILA ZA UPORABO 
STAVBNEGA ZEMLJIŠČA  ZA LETO 2014  

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Prejeli so predlog sklepa o: 
 

- oprostitvi plačila nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča za Univerzo na 
Primorskem za kompleks Servitskega samostana, na naslovu Santorijeva ulica št. 9; 

- oprostitvi plačila nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča za družbo Kemiplas 
d.o.o za območje proizvodnih obratov Bivij 1 in Bivij 2; 

- oprostitvi plačila nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča za družbo Dom Koper 
d.o.o. za del nepremičnin s parc. št. 1365/7, 1365/8, 1567/20, 1567/21, 1567/26, 
1567/27 k.o. Koper 

- oprostitvi plačila nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča za družbo MM 
FINANSIRANJE  d.o.o. za območje dela planske celote  KC- 52; 



 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za družbene dejavnosti, 
- Odboru za okolje in prostor in  
- Odbor finance in gospodarstvo. 

 
 
POROČEVALKA:  
 

- kot predstavnica predlagatelja 
MELITA OSVALDIČ iz Urada za nepremičnine 
 

Razpravljali so: Olga Franca, Mojca Hilj Trivič in Ingrid Kocjančič, članice Občinskega sveta 
ter Melita Osvaldič iz Urada za nepremičnine. 
 
 

I. Občinski svet JE SPREJEL (29 prisotnih – 23 za, 0 proti) Sklep o oprostitvi 
plačila nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča za Univerzo na 
Primorskem za kompleks Servitskega samostana, na naslovu Santorijeva ulica 
št. 9 v predloženem besedilu. 

 
II. Občinski svet JE SPREJEL (29 prisotnih – 20 za, 8 proti) Sklep o oprostitvi 

plačila nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča za družbo Kemiplas d.o.o 
za območje proizvodnih obratov Bivij 1 in Bivij 2 v predloženem besedilu. 

 
III. Občinski svet JE SPREJEL (29 prisotnih – 22 za, 2 proti) Sklep o oprostitvi 

plačila nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča za družbo Dom Koper 
d.o.o. za del nepremičnin s parc. št. 1365/7, 1365/8, 1567/20, 1567/21, 1567/26 in 
1567/27 v predloženem besedilu. 

 
IV. Občinski svet JE SPREJEL (29 prisotnih – 21 za, 4 proti) Sklep o oprostitvi 

plačila nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča za družbo MM 
FINANSIRANJE d.o.o. za območje dela planske celote  KC- 52 v predloženem 
besedilu. 

 
 

Ad 9 
 

VPRAŠANJA, POBUDE IN ODGOVORI ČLANOM OBČINSKEGA SVETA 
 
Odgovore so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
NOVA VPRAŠANJA, PREDLOGI IN POBUDE:  
 
INGRID KOCJANČIČ, članica Občinskega sveta: 
 
Imam eno pobudo glede prometne problematike v Dekanih.  V vasi Dekani se že najmanj 20 
let soočamo z izredno hudim prometnim problemom, ki nastaja zaradi osebnega prevoza 
nad 200 otrok dnevno na treninge na nogometno igrišče v Dekanih ter prevoza drugih 
igralcev in drugih tekmovalcev, kot tudi zaradi prevoza igralcev na igrišče in igralcev 
Nogometnega kluba Dekani z avtobusi, kadar so nogometne tekme.  
 
Cesta, ki poteka čez zelo gosto naselje, ni del vasi, je nevarna in nepregledna. Kljub 
namestitvi nekaj ovir, vozniki še vedno po tej cesti, na kateri se igrajo otroci, ki v bližini živijo, 



vozijo prehitro. Na omenjeni cesti se je zgodilo, kljub previdnosti staršev in trenerjev, že več 
prometnih nesreč. Na srečo še nobena tragična. 
 
Že pred 25 leti je bil na krajevni skupnosti in na Občini Koper v obravnavi idejni osnutek 
obvoznice, ki naj bi peljal v Dekane. Ta je potekal nad pokopališčem in za naseljem Škrlači 
ter se priključil na lokalno cesto prav ob samem nogometnem igrišču. Ta predlog trase se je 
v razpravi izkazal kot neustrezen, predvsem iz razloga, ker je trasa potekala po privatnih 
zemljiščih, kar bi seveda trajalo dolgo časa in bi bil problem tudi pri odkupu teh zemljišč.  
 
Potem smo se pa dogovorili za novo traso, ki naj bi potekala po naselju Sv. Nedelja v smeri 
proti Dekanom. Tam je že obstoječa gozdna pot, ki vodi naravnost do nogometnega igrišča. 
Gre za traso, ki poteka tako rekoč v celoti na javnih zemljiščih in dolga je zgolj in samo 500 
metrov. Z izgradnjo te trase obvoznice bi bil omogočen vsem uporabnikom in tudi 
prebivalcem tega zgornjega dela vasi, dostop neposredno na nogometno igrišče. Tako gost 
promet bi seveda preselili iz centra vasi na samo obvoznico, povečala bi se varnost in 
kakovost življenja v sami vasi.  
 
Tukaj ne smemo pozabiti, da je bil tudi dogovor, da bi se na vrhu, kjer se priklopijo dejansko 
zdaj štiri ceste, uredilo tudi krožišče, ki bi verjetno bilo potrebno, če bi se potem speljala 
cesta tako.  
 
Poleg tega vlagam še pobudo, da se čim prej dokonča in uredi projekt dostopa v samo vas, 
pri odcepu Varda, kot rečemo domačini pri »Tonci Nanci«, saj gre tu za zelo nevaren del 
odcepa, kjer se vsako leto zgodi kakšna težja prometna nesreča in ne nazadnje bi vas lahko 
tudi uredili s krožiščem pri osnovni šoli. Tudi tam je treba o temu dobro razmisliti, saj vemo, 
da se tam dogajajo prometne nesreče, ki so se nekajkrat končale tudi že zelo tragično.  
 
PISNO:  
 
V KS Dekani oz. v vasi Dekani se že najmanj 20 let soočamo z izredno hudim prometnim 
problemom, ki nastaja zaradi osebnega prevoza nad 200 otrok dnevno na treninge na 
nogometno igrišče v Dekanih ter prevoza drugih igralcev kot tudi zaradi prevoza igralcev NK 
Jadran Dekani z avtobusi – kadar so nogometne tekme. Cesta, ki poteka čez gosto naseljeni 
del vasi, je nevarna in nepregledna. Kljub namestitvi nekaj ovir, vozniki še vedno po tej cesti, 
po kateri se igrajo otroci, ki v bližini živijo, vozijo prehitro. Na omenjeni cesti se je zgodilo 
klub previdnosti staršev in trenerjev že več prometnih nesreč, na srečo še nobena tragično. 
 
Že pred 25 leti je bil na KS in na občini Koper v obravnavi idejni osnutek »obvoznice v 
Dekanih«. Ta je potekal nad pokopališčem in za naseljem »Škrlači« ter se je priključil na 
lokalno cesto prav ob samem nogometnem igrišču. Predlog trase se je v razpravi izkazal kot 
neustrezen predvsem iz razloga, ker je trasa potekala po privatnih zemljiščih – obdelanih in 
rodovitnih, zaradi česar bi nastal problem visokih odškodnin in dolgotrajnosti postopkov 
zaradi razlastitve lastnikov. Trasa je bila problematična tudi zaradi svoje dolžine – skoraj 2 
km in posledično visokih stroškov izgradnje. Prav zato je veliko več odobravanja doživela 
druga idejna zasnova (ki ni bila nikoli podrobneje razdelana) in sicer trasa, po kateri bi se 
izvedel odcep takoj po naselju Sveta Nedelja v smeri Dekanov ter bi potekal po že obstoječi 
gozdnati poti naravnost do nogometnega igrišča. Gre za traso, ki poteka tako rekoč v celoti 
po »javnih zemljiščih« in je dolga zgolj cca 500 m. Z izgradnjo te trase – obvoznice bi bil 
omogočen vsem uporabnikom in tudi prebivalcem tega (zgornjega) dela vasi dostop 
neposredno na nogometno igrišče. Tako bi se gost promet preselil iz centra vasi na samo 
obvoznico, povečala bi se varnost in kakovost življenja v sami vasi. V kontekstu reševanja 
istega problema so potekali tudi pogovori z nekaterimi vodilnimi in strokovnimi delavci na 
MOK, glede možnosti izvedbe krožišča ob trenutni vpadnici na nogometnem igrišču. Tudi ta 
je namreč trenutno zelo nevarno izpeljana in ker je križišče treh približno enakovrednih cest 
(dve iz centra Dekanov in ena od nogometnega igrišča) neobičajno izpeljano, prihaja do 



številnih izsiljevanj prednosti, nesreč. Na tem križišču je bil povožen tudi deček. Zato 
ocenjujemo, da bi bilo smiselno in nujno reševati problem prometne varnosti tudi z izvedbo 
krožišča, ki bi prispevalo k ureditvi prometa na tem delu. 
Istočasno dajem pobudo tudi, da se čim prej uredi in dokončna projekt vstopa v samo vas pri 
odcepu Varda, saj je ta zelo nevaren in se na tem delu zgodi vsako leto kakšna težja 
prometna nesreča. Tudi tukaj bi se lahko vhod v vas uredil s krožiščem, enako je pred 
vhodom v vas pri Osnovni šoli Dekani, tudi tam bi bilo mogoče razmisliti o krožišču, saj so se 
tudi na tem delu dogajale prometne nesreče, ki se zaradi hitrosti avtomobilov, ki tam vozijo, 
končajo zelo tragično.  
 
MOJCA HILJ TRIVIČ, članica Občinskega sveta: 
 
Tudi jaz bi dala eno pobudo, in sicer: nedavno nazaj smo iz medijev bili obveščeni, da je 
Mestna občina Ljubljana v času od leta 2010 do 2015 izvedla monitoringe tal otroških igrišč, 
več kot 50 igrišč, 30 jih imajo še v planu, kjer so rezultati monitoringa bili pod kritično 
vrednostjo, saj so bile izmerjene zelo visoke koncentracije svinca v tleh.  
 
Ker so ravno ti monitoringi v Mestni občini Ljubljana pokazali tako zaskrbljujoče podatke, ki 
po vsej verjetnosti niso izjema, predlagam, v kolikor Mestna občina Koper tega še ni izvedla, 
da to izvede. Torej, da se uvede monitoring in kontrola stanja tal otroških igrišč v vseh vrtcih 
v Mestni občini Koper, da ugotovimo, na kakšnih tleh in v kakšni mivki se tudi naši malčki v 
občini igrajo in da jim zagotovimo, bom rekla, zdravo in varno igro.  
 
TOMAŽ SLAVEC, član Občinskega sveta: 
 
Na prejšnji seji je nekaj svetnikov prosilo, da se nam posreduje seznam praznih in zasedenih 
kadrovskih stanovanj ter seznam njihovih uporabnikov. Pa v odgovorih nisem zasledil teh 
informacij. Prosim, če se lahko to posreduje.  
 
OLGA FRANCA, članica Občinskega sveta: 
 
Dajem pobudo, da bi Mestna občina Koper, tako kot je leta 2007 naročila pri Zavodu za 
zdravstveno varstvo Celje, raziskavo glede pojavljanja kroničnih bolezni dihal pri otrocih.  
Takrat je bilo ugotovljeno (samo dva podatka), da je posebej zaznana kar 31,25% 
obolevnost otrok v Krajevni skupnosti Pobegi-Čežarji, v Hrvatinih pa kar 27%. Torej, 
raziskovali so prvošolčke, od prvega do četrtega razreda. Seveda taka raziskava zahteva 
tudi določeno ukrepanje. 
 
Nadalje, v letu kasneje smo imeli tudi mobilno merilno napravo na Lovranu, ki je merila 
onesnaženost, to kar prihaja pretežno iz Padske nižine, seveda in iz tega Tržaškega bazena. 
Tudi za to merilno napravo smo podali leta 2012 v SLS-u predlog, da se ponovno postavi. 
Žal so takrat predlog zavrnili in sedaj lahko Mestna občina Koper, kot močnejši faktor, 
ponovno predlaga, da se taka merilna naprava, ki je zastonj, postavi in da se spremlja 
določene rezultate. 
 
Nadalje tudi predlagam določene aktivnosti, ki jih lahko Mestna občina Koper zahteva od 
Ministrstva za zunanje zadeve, Ministrstva za zdravje in drugih pristojnih, da bi se zahtevali 
kontakte z italijanskim okoljskim ministrstvom in da bi nekako nadzirali, spremljali rezultate 
onesnaženj oziroma meritev, kaj spušča tržaška sežigalnica v zrak. Torej, predlog sem 
opisala podrobneje. 
 
Nadalje najavljam še ponovno dopolnitev vprašanj, ki sem jih imela v predhodnji seji, ker 
odgovori niso bili podani zaradi obsežnosti, vendar menim, da se lahko pripravi delno 
odgovore in se lahko v treh sejah odgovori tudi, če gre za zelo obsežno gradivo. 
 



Dovolite mi samo še eno pripombo. Torej, na odgovor, ki mi ga je posredovala direktorica 
občinske uprave, gospa Sabina, v zvezi s takratnim predlogom svetnika Luka Jurija in sicer 
takrat je bil predlagan sklep in takratni občinski svet ga je tudi izglasoval, da se v Luki Koper 
do leta 2015 v celoti opustijo razsuti tovori. Torej, jaz sem takrat opozorila, da je takšen sklep 
populističen, da je to nerealno, da je to tudi neživljenjsko za samo gospodarsko družbo in 
tudi za vse zaposlene tam. Seveda se to danes ni zgodilo. Kot pravi direktorica, so se 
generalni tovori zmanjšali za 1 odstotno točko, sipki in razsuti za 4 odstotne točke, pa še 
vprašaj kaj merimo, katero leto opazujemo. Torej, ukinitev take dejavnosti seveda ni možna 
in sprejemanje takega sklepa na ravni občinskega sveta je seveda smešno.  
 
PISNO: 
 
Spoštovani, skladno s Poslovnikom vlagam pisna svetniška vprašanja in prosim za celovite 
odgovore. 
 

1. POBUDA ZA POSTAVITEV MOBILNE MERILNE NAPRAVE NA LOVRAN PRI 
HRVATINIH IN IZDELAVO ANALIZE STANJA ONESNAŽENOSTI ZRAKA V MOK 

 
Izsledki raziskave (»Proučevanje značilnosti pojavljanja kroničnih bolezni dihal na območju 
Mestne občine Koper iz vidika potencialnih etioloških dejavnikov«), ki jo je opravil ZZV Celje 
po naročilu MOK v letu 2007, so pokazali, da predstavlja življenje na določenih območjih 
MOK povečano tveganje za razvoj kroničnih obolenj dihal pri otrocih. V poročilu je 
izpostavljeno območje KS Pobegi Čežarji, kjer je bilo kar 31,25% otrok, ki so obiskovali 1-4 
razred osnovne šole, prizadetih zaradi kronične pljučne bolezni. Na območju Hrvatinov je bilo 
takih otrok 27%. V zaključku raziskave je bilo predlagano, da bi se vzpostavili stiki in 
sodelovanje z zdravstvenimi oblastmi ter s civilnimi združenji v Trstu ter aktivnosti skupaj 
vodili, tako na področju pridobivanja dodatnih podatkov in informacij kakor tudi na področju 
ukrepanja za zmanjševanje onesnaževanja. Posebej je bil izpostavljen kot problematičen 
promet. 
 
Predlagam, da MOK zaradi teh zaskrbljujočih podatkov v letošnjem letu naroči novo tovrstno 
raziskavo pri pristojni inštituciji. Prosim za informacijo kaj je MOK od predlaganih aktivnosti 
(zgoraj navedene) s strani raziskovalcev tudi realizirala, kdaj in kakšni so rezultati. 
 
Predlagam, da MOK od ARSO zahteva ponovno postavitev mobilne merilne naprave na 
Lovranu. SLS Koper je od ARSO slednje zahteval novembra 2012, v začetku leta 2013 pa je 
ARSO predlog zavrnil. Rezultate novih ustreznih meritev bi lahko primerjali s prvotnimi in 
ugotovili trende onesnaženosti. 
 
Prav tako predlagam, da MOK zahteva od ministrstva za zunanje zadeve, Ministrstva za 
zdravje, pristojnega ministrstva za okolje in kmetijstvo, da pričnejo s kontakti na uradni ravni 
z italijanskim okoljskim ministrstvom za pričetek postopkov preiskave skladnosti delovanja 
sežigalnice v  Trstu z okoljevarstvenim dovoljenjem in da nam poročajo o vseh statističnih in 
drugih podatkih, pomembnih za Slovenijo, posebej MOK. Prejeti bi morali seznam meritev za 
preteklih pet let. ARSO pa naj v skladu s svojo stroko opravi meritve tudi z najemom 
ustreznejših merilih naprav iz tujine. Gre za naš skupni prostor, za naše skupno dobro in EU 
bi morala skladno s tem tudi postaviti jasne zahteve po zmanjšanju izpustov v zrak, ki 
vplivajo tako na ljudi, rastline in živali. 
 
Navedeni problemi niso obrobne narave in so pomembni za kakovostno življenje občanov, 
zato pričakujem, da bo MOK vse predloge sprejela in o aktivnostih celovito seznanjala 
Občinski svet najmanj enkrat letno. 
 
 
 



2. LOČEVANJE ODPADKOV NA POKOPALIŠČIH 
 
Na pokopališču v Ospu je postavljen samo en kontejner za odpadke, enako je tudi na več 
drugih pokopališčih. Sprašujem, zakaj Komunala Koper ne postavi ustrezno število 
kontejnerjev, da bi ločevali vsaj sveče od ostalih odpadkov? Ali je slednje skladno z 
zakonodajo? Kje so razlogi in ali bo takšno stanje spremenjeno?  
 

3. BANČNE GARANCIJE 
 
Na seji OS 23.4.2015 sem vložila sledeče vprašanje: 
 
»V ZR MOK izkazuje v skupini kontov 99 – Aktivni in pasivni konti izven bilančne evidence 
pod postavko prejete bančne garancije stanje 16.221.563,00 EUR. 
 
Zanima me, od katerih podjetij so bile izdane garancije, za katere posle in morebitne druge 
posebnosti (potek).« 
 
Odgovor MOK sem prejela na seji 28.5.2015 in se glasi: »Vpogled v bančne garancije je na 
podlagi predhodnega dogovora možen v Uradu za finance in računovodstvo.« 
 
Odgovor je neustrezen, zato ponovno prosim za celovit pisni odgovor. 
 

4. TERJATVE ZA KOMUNALNI PRISPEVEK MOK V VIŠINI 26,4 mio EUR  
 

Na seji OS 23.4.2015 sem vložila sledeče vprašanje:  
 
»V zaključnem računu MOK za 2014 je navedenih 10 največjih dolžnikov: Moto trade d.o.o. 
8,3 mio, MM investicije d.o.o. 7,5 mio, Zena d.o.o. 2,1 mio, CP MS 1,5 mio, ES Gorica 1,1, 
mio, Mons d.o.o. 1 mio, Tuš nepremičnine d.o.o. 0,68 mio, Prefabdva d.o.o. 0,5 mio, Dom 
d.o.o. Koper 0,5 mio in Grafist d.o.o. 0,4 mio. Prosim za informacijo, kdaj bodo te terjatve 
poravnane, katere so izterljive in v kakšnih postopkih izterjave se trenutno nahajajo. Želim 
vpogled in/ali fotokopije dokumentacije, ki se nanašajo na posamezne navedene terjatve.«  
 
Odgovor MOK sem prejela 28.5.2015 in se glasi: »Zaradi obsežnosti zahteve 
posredovanega vprašanja bo odgovor pripravljen za eno od prihodnjih sej občinskega 
sveta.«  
 
Odgovor je ustrezen in prosim, da do prihodnje seje dobim celovit pisni odgovor za vse 
zadeve. 
 
POLKA BOŠKOVIĆ, članica Občinskega sveta: 
 
PISNO:  
 
Svetniško vprašanje: Uradu za gospodarske javne službe in promet 
 
V oktobru je MO Koper predstavila novo ureditev javnega potniškega prometa na območju 
mesta. To funkcijo opravlja zasebno podjetje z 12-timi vozili – 6 velikih avtobusov in 6 
minibusov. To lahko preberemo na spletu. Očitno je, da tega vprašanja niste adekvatno 
rešili, saj so ljudje s to javno gospodarsko službo nezadovoljni. To lahko vidimo po številnih 
negativnih mnenjih na internetnih forumih, to slišim v pogovorih z ljudmi, ki jih opravljam, 
največji pokazatelj neučinkovitosti te službe pa so zelo slabo zasedeni, da ne rečem skoraj 
prazni avtobusi večji del dneva. Sama se temu ne čudim preveč, saj se je že po nekaj dneh 
pokazalo, da novi avtobusi, kot so bili predstavljeni, v praksi niti niso novi. Samo sreči se 



imamo zahvaliti, da v požaru enega od (v navedku) »novih« avtobusov ni bil nihče 
poškodovan. Ta avtobus sploh ni bil nov, za sabo je imel 11 let vožnje. 
 
Ker MO Koper znatno sofinancira izvajanje javne gospodarske službe, vam zastavljam nekaj 
vprašanj: 
 

1. Ali ste pred spremembo linij mestnega potniškega prometa opravili kakršnokoli 
analizo ali raziskavo potreb ljudi po teh spremembah? Kdo in kdaj jo je opravil? Če 
tega niste naredili, na podlagi katerih argumentov ste se odločili za spremembe? 
Zakaj ste se odločili za polurni interval voženj avtobusov skozi ves dan in zakaj niso 
linije »okrepljene« v konicah, ko ljudje hodijo na delo in z dela? 

2. Od oktobra do danes je minilo 8 mesecev. Če seštejemo kapaciteto vseh 12 vozil, ki 
opravljajo javni prevoz v Kopru, potem lahko na uro ob maksimalni zasedenosti 
prepeljejo največ 1000 ljudi. Prosim vas, da mi postrežete s podatki o zasedenosti 
avtobusov in minibusov po časovnih intervalih npr. od 6-9 zjutraj, 9-15 ure, 15-18 ure 
in po 18 uri. Zanima me, koliko ljudi kupuje mesečni abonma za vožnjo z mestnimi 
avtobusi. 

3. Ker se zelo radi primerjamo v Dubajem, Miamijem in podobnimi mesteci, vas 
sprašujem, zakaj se iz predmestja ne da pripeljati v mesto z javnim transportom 
pozno popoldne in zakaj ni večernih avtobusov, ki smo jih bili dolga leta vajeni (to so 
avtobusi z odhodom po 22. uri), ki bi naše občane, ki ne živijo v mestu in mestnih 
četrtih, v večjem števili privabili na športne, kulturne in druge prireditve. Tudi ljudje iz 
Svetega Antona, Gračišča, Trušk in Puč so kulturno, literarno ali še kako drugače 
izobraženi, čeprav živijo na vasi. Kot rečeno, mesta kot so Dubaj in Miami nimajo 
samo 500 metrskih stolpov, ampak tudi javni transport, ki redno obratuje od 5ih zjutraj 
do vsaj polnoči ali še dlje. Sprašujem vas, kdaj bomo iz teh mest, ki jih obiskujejo 
visoki predstavniki naše občine, prekopirali tudi primere dobre prakse v javnih 
gospodarskih službah. Ali občinska oblast razmišlja o tesnejši povezanosti primestja 
z mestom ali se bo delitev na bleščeče mesto in temno podeželje še poglobila?  

4. Prosim za podatek, katere vasi oziroma koliko odstotkov prebivalstva MO Koper nima 
urejenega javnega potniškega prometa z mestom. Prosim vas tudi za pojasnilo, kako 
in kdaj boste tem ljudem skušali zagotoviti, da bodo za svoj davkoplačevalski denar 
imeli na tem področju enake možnosti, kot tisti, ki živijo na Markovcu ali v Šalari. 

5. V zvezi z znamenitim požarom rdečega avtobusa pred Semedelskimi razgledi me 
zanima, kdaj bomo kot pomembni plačniki storitve javni potniški promet dobili poročilo 
o tem, zakaj se je med novimi avtobusi znašel 11 let star avtobus in kako je mogoče, 
da je med testno vožnjo pobiral potnike in jim celo zaračunal opravljanje storitev 
javnega transporta. Gospod predstojnik, od vas pričakujem poročilo o tem 
nezaslišanem dogodku ter katere ukrepe in sankcije za prevoznika ste sprejeli v 
občinski upravi. 

 
 
 
 
Seja je bila zaključena ob 17.40 uri. 
 
 
 
      SLUŽBA ZA        PREDSEDUJOČI 
  OBČINSKI SVET            PODŽUPAN 
                               Alberto Scheriani 
 


